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Z á p i s n i c a  č.  3/2022 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zákopčí dňa 12. 09. 2022 
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Z á p i s n i c a č. 3/2022 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Zákopčí dňa  12. 09. 2022 

________________________________________________________________________ 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, 6 poslancov 

začiatok o 14.00 hod. 

 

 

1., 2. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľa, schválenie navrhovateľov uznesení 

a overovateľov zápisnice. 

Zasadnutie otvoril starosta obce za prítomnosti 6 poslancov. Určil zapisovateľku Mgr. Teréziu 

Haluškovú, navrhol overovateľov zápisnice - pán Bednár a pán Jopčík, navrhovateľov uznesení 

- Mgr. Linet a pán Plaček.   

Hlasovanie: za: 6 poslancov 

                    zdržal sa: 0 

            proti : 0 

V úvode ich oboznámil s programom zasadnutia. Ako bod č. 4 sa vkladá žiadosť MŠ  o jej 

zaradenie do siete škôl so samostatnou právnou subjektivitou, bod č. 7 - odpísanie 

nevymožiteľnej pohľadávky z účtovného stavu obce, bod č. 8 - správa nezávislého audítora 

z auditu účtovnej závierky. 

Starosta po doplnení bodov programu informuje, že ostatné body sa automaticky posunú. Dáva 

hlasovať za program OZ. 

Hlasovanie: za:  5 poslancov 

          zdržal sa: 1 (Franek) 

          proti: 0 

 

3. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. 

Kontrolu urobil starosta obce. Z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva neboli 

z uznesení žiadne poverenia a úlohy. Poslanci berú na vedomie. 

 

4. Žiadosť Materskej školy Zákopčie o jej zaradenie do siete škôl so samostatnou 

právnou subjektivitou. 

Táto téma sa už raz na obecnom zastupiteľstve prerokovala. Starosta odovzdáva slovo 

prítomnej riaditeľke MŠ - Mgr. Hluškovej, ktorá vysvetľuje prítomným situáciu a výhody 

samostatnej právnej subjektivity MŠ. Podľa jej slov je dostatok času na prípravu tohto kroku. 

P. Franek – na predošlom zastupiteľstve sa táto téma riešila, mal som za to, že ste ako MŠ 

nesúhlasili s právnou subjektivitou. Starosta, OZ – keď sa táto otázka riešila, nebola tu prítomná 

p. riaditeľka MŠ, aby poskytla k tejto téme svoje stanovisko. P. Bednár – vtedy som bol proti, 

ale teraz, keď ste prišli predniesť svoju víziu, súhlasím. Starosta – predovšetkým tu boli obavy 

zo strany rodičov v prípade riešenia problémov s prevádzkou. Mgr. Hlušková – vždy sa všetko 

rieši s rodičmi aj s obcou. P. Jopčík – sa chce poďakovať p. riaditeľke za prácu v MŠ, vidno tu 

posun k lepšiemu, všetkým patrí vďaka za rozšírenie kapacity škôlky. Starosta – sme jedna 

z mála obcí, ktorá pokrýva počet prihlášok do MŠ. Ing. Nekoranec – kontrolór obce 

oboznamuje poslancov s postupom a podmienkami pri zaradení MŠ do siete škôl so 

samostatnou právnou subjektivitou. Príchod JUDr. Romana. Poslanci nemajú otázky, starosta 

dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 6 poslancov 

          zdržal sa: 1 (JUDr. Roman) 

          proti: 0 

Odchod Mgr. Hluškovej. 
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5. Návrh Dodatku č. 2/2022 k VZN obce Zákopčie o určení výšky dotácie na prevádzku 

a mzdy na dieťa v materskej škole a na žiaka školského zariadenia na území obce 

Zákopčie č. 1/2012. 

Starosta informuje prítomných o obsahu dodatku a odovzdáva slovo ekonómke obce – p. 

Jarníkovej Fongusovej, ktorá podrobne vysvetľuje jednotlivé položky dodatku a ku akým 

zmenám dochádza pri financovaní (navýšení) pre MŠ, ŠKD a ŠJ.  Poslanci nemajú otázky, 

starosta dáva hlasovať. Príchod p. Kupku. 

Hlasovanie: za: 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

6.  Rozpočtové opatrenie č. 2/2022 obce Zákopčie. 

Podklady boli poslancom vopred doručené. Starosta informuje o položkách rozpočtového 

opatrenia a o situácii financovania jednotlivých projektov. Z návrhu rozpočtového opatrenia sa 

na most U Ditka ponechá 20 000 € a 10 000 € sa presúva na dofinancovanie projektu MAS KK 

z dôvodu aktuálnej situácie na trhu s cenami, ktoré navýšili pôvodné rozpočty projektov. 

Starosta odovzdáva slovo p. Jarníkovej Fongusovej, tá prednáša prítomným jednotlivé zmeny 

v položkách rozpočtového opatrenia. P. Bednár – most u Ditkov? Starosta – tento most úplne 

zničila voda pri júnovej povodni, osada bola odrezaná od svete, je potrebné nanovo vybudovať 

nový most. JUDr. Roman – o aké projekty sa jedná a čo priepusty u Kordišov? Starosta – jedná 

sa o výsadbu zelene, osadenie osvetlenia, dopadová zóna, chodníky a lavičky v oddychovej 

zóne. Priepusty u Kordišov boli urobené, Povodie Váhu vykonalo určité práce, ale nie sú 

dokončené úplne v rámci celej obce. Mgr. Linet – všetko by mohlo byť urobené lepšie, ale aj 

oni nemôžu vstupovať na cudzie pozemky, často im bránia v práci lávky cez potok, nedostanú 

sa do koryta potoka s mechanizmami, na brehoch sú skládky dreva a pod. P. Tischler – v časti 

u Kordišov mohli určite urobiť viac, keď už tam boli. Urobili toho málo. P. Bednár – čo sa stalo 

s dreveným mostom cez potok oproti kostola na detské ihrisko? Starosta – bol v havarijnom 

stave, aktuálne je rozobratý. Ďakujeme, že sa nikomu nič nestalo. Pracovníci OVPS majú 

materiál na nový, ale realizácia by mala prebehnúť na jar budúceho roka. Následne starosta 

zavolal pracovníka OVPS, ktorý prítomným ukázal vyhotovené fotografie zničeného mosta. 

JUDr. Roman – nebude chýbať tých presunutých 10 000 € na most u Ditka? Starosta – 

projektant stanovil sumu, kde by sa mala obec zmestiť do stanoveného rozpočtu. Tento týždeň 

by mal byť hotový celý projekt. 

Poslanci nemajú ďalšie otázky, starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

7.   Odpísanie nevymožiteľnej pohľadávky z účtovného stavu obce 

Starosta odovzdáva slovo p. Jarníkovej Fongusovej, ktorá vysvetľuje prítomným situáciu 

o stave nevymožiteľnej pohľadávky a ďalšom postupe jej evidencie podľa pokynov audítorky 

obce. 

Starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

8.  Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky 

Podklady boli poslancom doručené vopred, poslanci nemajú otázky. Správu berú na vedomie. 

Odchod p. Jarníkovej Fongusovej. 
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9. Žiadosť p. Mindáka o odpredaj spoluvlastníckeho podielu v parc. E-KN 2586 vo 

vlastníctve obce. 

Podklady k tomuto bodu boli poslancom vopred doručené. Žiadosť bola prerokovaná na 

predošlých zastupiteľstvách, zámer odpredaja bol zverejnený, námietky neboli vznesené. 

Starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

10. Žiadosť p. Kľučku a spol. o odpredaj časti obecného pozemku C-KN 508/21 

o výmere 40 m2. 

Podklady k tomuto bodu boli poslancom vopred doručené. Žiadosť bola prerokovaná na 

predošlých zastupiteľstvách, zámer odpredaja bol zverejnený, námietky neboli vznesené. Poslanci 

nemajú otázky, starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

                  

11. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja obce Zákopčie, programovacie 

obdobie 2022 - 2031 

Pre veľký rozsah bol PHRSR poslancom zaslaný elektronicky, poslanci nemajú otázky, starosta 

dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

12. Komunitný plán sociálnych služieb obce Zákopčie, programovacie obdobie  

2022 - 2026 

Pre veľký rozsah bol Komunitný plán poslancom zaslaný elektronicky, poslanci nemajú otázky, 

starosta dáva hlasovať. 

Hlasovanie: za: 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

13. Žiadosť starostu obce o preplatenie zostatkovej dovolenky 

Starosta predkladá svoju žiadosť o preplatenie zostatkovej dovolenky, ktorú pre pracovnú 

zaneprázdnenosť nestačí vybrať do konca volebného obdobia. Poslanci hlasujú. 

Hlasovanie: za: 8 poslancov 

          zdržal sa: 0 

          proti: 0 

 

     14.  Rôzne, diskusia 

P. Franek – chcel by som tu ešte požiadať prítomných o dodatočné financie na výmenu starých 

drevených okien na požiarnej zbrojnici, nakoľko nastal problém s prístavbou, zvýšila sa strecha 

a tá zasahuje cca 20 cm do pôvodných okien, kde dochádza k zatekaniu. Jedná sa o tri okná.  

Starosta – je potrebné zrealizovať prieskum trhu a objednať ich. 

P. Kupka – p. farár ďakuje za poskytnutý príspevok, ale doposiaľ mu neprišli peniaze na účet, 

niekde sa asi stala chyba. 

Starosta – preverím to, ak peniaze neboli poslané, stane sa tak čo v najkratšom čase. 



5 
 

P. Jopčík – dostávame pochvalu za vybudované ihrisko v oddychovej zóne, vraj je lepšie ako 

v meste. 

Starosta – informuje prítomných o prebiehajúcich a končiacich prácach na urnovej stene na 

cintoríne, na výstavbe sociálnych zariadení pri základnej škole, výmena umelého šindľa na 

strieškach v trojuholníku u Fľašíka a hasičská prístavba na Majeri. 

P. Bednár – informuje prítomných o ukončenom súdnom spore ZŠ s bývalým zamestnancom, 

kde vyhrala škola. 

 

     15.    Záver 

Z dôvodu vyčerpania bodov programu starosta poďakoval poslancom za účasť a zasadnutie 

ukončil o 16,15 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

        Ján Slaninák                       Mgr. František Linet                                                                   

        starosta obce               zástupca starostu 

 

 

 

 

 

 

 

         Tibor Jopčík                                                                           Marek Bednár 

         I. overovateľ                                                                           II. overovateľ 
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Prílohy:  

Pozvánka 

Prezenčná listina 

Žiadosť Materskej školy Zákopčie o jej zaradenie do siete škôl so samostatnou právnou 

subjektivitou. 

Návrh Dodatku č. 2/2022 k VZN obce Zákopčie o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy 

na dieťa v materskej škole a na žiaka školského zariadenia na území obce Zákopčie č. 1/2012 

Rozpočtové opatrenie č. 2/2022 obce Zákopčie 

Odpísanie nevymožiteľnej pohľadávky z účtovného stavu obce 

Správa nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky 

Žiadosť p. Kľučku o dopredaj časti obecného pozemku C-KN 508/21 o výmere 40 m2 

Žiadosť p. Mindáka o odpredaj spoluvlastníckeho podielu v parc. E-KN 2586 vo vlastníctve 

obce 

Žiadosť starostu obce o preplatenie zostatkovej dovolenky 

 


